

臺商與僑商公司徵聘華語人才申請表 填表日期：111 年 2 月 21 日

國家城市	台灣台北市
公司全銜	大話中文有限公司
公司簡介	<p>大話中文是台灣華語教學代表性的新創公司。大話中文提供中、高級的華語學習者一份最自由的中文教學／自學雙週刊《大話中文教室》，是華語版本的第一本雜誌。我們透過五大選題：時事、文化、生活、商業、文學，引發學習者的熱情，讓學習者說自己想說的話，談自己想談的國際性話題。以網路、自學、助學、教師合作的模式，提供更多外籍人士多元化學習華語的管道。</p> <p>Dahua Chinese biweekly magazine is an intriguing topical self-study material. We provide 5 main themes, living, business, culture, literature, and current events to help you deep dive into a topic every two weeks.</p>
公司網址	<a href="https://dahuachinese.com">https://dahuachinese.com</a>
營業項目	Online Biweekly Magazine
員工數	1
聯絡人員	林渝軒
電話	0952293085
徵聘時程	三年(含以上)
徵聘職位	工程合夥人
徵聘員額	1
規定華語文能力測驗通過等級	<input type="checkbox"/> 入門級 <input type="checkbox"/> 基礎級 <input type="checkbox"/> 進階級 <input checked="" type="checkbox"/> 高階級 <input checked="" type="checkbox"/> 流利級 <input checked="" type="checkbox"/> 精通級
資格條件	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 能完整規劃、執行網站開發</li> <li>2. 能完整規劃、執行 app 開發</li> <li>3. UI、UX、SEO 等相關技能</li> <li>4. 願意了解華語教學產業與相關知識</li> <li>5. 願意了解台灣創業相關知識</li> <li>6. 居住於雙北</li> </ol>

	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Able to plan and execute website development</li> <li>2. Able to plan and execute app development completely</li> <li>3. UI, UX, SEO, and other related skills</li> <li>4. Willing to understand the Chinese language teaching industry and related knowledge</li> <li>5. Willing to learn about entrepreneurship skills</li> <li>6. Living in Taipei or New Taipei City</li> </ol>
工作項目	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 網站規劃與開發</li> <li>2. 以學習者的角度提出建議與方向</li> <li>3. 推展雜誌知名度</li> </ol> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Website planning and development</li> <li>2. Suggestions and directions from a learner's perspective</li> <li>3. Promote the visibility of the magazine</li> </ol>
工作地點	台北社會創新實驗中心
薪資福利	5% shares(above) 、Entrepreneur Visa
履歷投遞方式	<a href="https://forms.gle/a7bBPrDSHrzyWo6z8">https://forms.gle/a7bBPrDSHrzyWo6z8</a>